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Victor Negrescu: Invit reprezentanții guvernului sa se gândeasca la un al patrulea

pachet privind simplificarea, dupa modelul omnibus

icepreședintele Parlamentului European Victor Negrescu a cerut  guvernului Ilie Bolojan sa se gândeasca la

un al patrulea pachet de  masuri dupa model european, care sa simplifice birocrația, în scopul  reducerii

cheltuielilor și a atragerii de investitori.

Victor Negrescu (PSD) a declarat, într-un briefing pentru jurnaliști  români de la Strasbourg, ca, dupa al doilea

pachet fiscal al guvernului  român, cel 'privind taierea privilegiilor și sinecurilor', și un al  treilea, care ar trebui sa

fie axat pe creștere economica, ar fi necesar  și un al patrulea.

'Am auzit reprezentanții guvernului vorbind despre tot felul de masuri  administrative pentru a reglementa piața.

Ar fi prudent aici sa aplicam  legislația europeana sau sa transpunem mai rapid directivele care permit  corectarea

inadvertențelor de pe piața. Dar eu aș vrea acolo, în  pachetul trei, sa avem mai multe masuri proactive', a afirmat

Negrescu,  membru al Comisiei pentru bugete (BUDG) a PE.

În același timp, vicepreședintele PE a spus ca invita 'reprezentanții  guvernului sa se gândeasca la un pachet patru

privind simplificarea,  pachet de masuri dupa model european, dupa modelul omnibus, prin care  s-ar reduce

cheltuielile și s-ar atrage investitori, pentru ca avem  nevoie sa compensam taxele care cresc cu alte masuri care sa

stimuleze  agenții economici'.

El a subliniat ca recomandarile actualizate ale Comisiei Europene sunt  ca 'România trebuie sa identifice și soluții

pentru stimularea creșterii  economice, pentru ca noile prognoze arata o scadere a perspectivelor de  creștere

economica comparativ cu cele estimate inițial, ori și acest  lucru risca sa adânceasca deficitul bugetar'.

Negrescu afirma ca, daca aceste masuri vor fi eficiente, ar putea exista  o flexibilizare a poziției Comisiei

Europene în ceea ce privește ținta  de deficit.

'Astazi, conform graficului agreat pe 7 ani, vorbim de o ținta de  deficit de 7%, însa ma aștept ca executivul

european sa accepte o ținta  de deficit un pic mai mare, dat fiind faptul ca punctul de start,  deficitul de anul trecut,

este mai mare decât cel care fusese estimat  inițial și nu-și doresc sa blocheze economic România', a afirmat el la 

întâlnirea cu jurnaliștii români.

Vicepreședintele PE a mai afirmat ca executivul UE a recomandat României și creșterea absorbției de bani de

europeni.

'În prezent, perspectivele pentru anul acesta privind absorbția sunt  undeva la 3-4 miliarde. România, de regula, are

undeva între 5 și 7 și  potențialul nostru este undeva de 10 miliarde de euro. În consecința,  Comisia Europeana ne

invita sa atragem cât de mulți bani europeni.  Culmea, pentru acești bani europeni avem nevoie de cofinanțare și ar

trebui sa avem și acolo resurse financiare suplimentare', a mai afirmat  Negrescu.

page 1 / 1


